

Referat styremøte måndag 13. februar 2023 kl 19.30

Stad: Klubbrommet

Møtte: Linn, Ida, Liv Jorunn, Åse, Edle

Sak	Type	Beskriving	Løysing	Ansvar	Vedtak
1.	Økonomi	Har 705000 på konto, har 100 000 til forfall.			
2.	Stall og hall	Bør ha på meir grus i paddockane no i vår, og betale dette frå stallkontoen for då får vi det med på spelemiddelsøknaden. Har hatt vannskade i stallen, og takstmann har vore og sett på det. Er ikkje ei forsikringssak, men ei reklamasjonssak.	Ingmar er kontaktperson til Fjøsssystemer i reklamasjonssaka. Linn har forfatta og sendt brev.		
3.	Årsmøte 6. mars 2023			Kven bestiller pizza. Gjere klar klubbrommet	Åse ordner.
4.	Brannvarsling stallen	Bjørn Ottar Krøvel frå Tussa Installasjon har vore på synfaring i stallen og bestilt deler.			
5.	Satsingsklubb		Godkjent som satsingsklubb for 3 år til	Liv Jorunn har kontakt med han om dato for nytt møte.	
6.	Søke om støtte	- Mowi frist 28.02.23? Følge med på	- Mowi: - Franzefoss Fondet.	Edle sender søknad på det meste, sei	

Sak	Type	Beskriving	Løysing	Ansvar	Vedtak
		nettsida - Franzefoss Fondet frist 01.03.23 - Olan Thon Legat frist 01.03.23 - Sparebank 1 drivkraft midlar frist 01.03.23 - Havila frist 15.03.23 - Gjensidigestiftelsen frist 1. mars	20000 kr: Rundpaddock, mjuke bommar og kjepphestar - Olan Thon Legat: Utebokser - Sparebank 1 drivkraft midlar: Utebokser - Havila: Utebokser - Gjensidigestiftelsen: Rideleir	frå om ho treng hjelp.	
7.	Kjøp av hindermateriell frå Elin. Ho har 18 tre/plaststøtter og 22 trebommar, samt masse oppheng.	Kor mykje vil Elin Amundø ha for hindermateriellet?		Åse har sendt ny melding til Elin.	
8.	Aktivitetar	<ul style="list-style-type: none"> - Programridning - Klubbstemne i sprang - Planlegge vaksenkurs - Utstyrbytte, pussekveld - Medlemskveld med vafle - Førstehjelpskurs - Kurs med Hillestad om tenner - DDA-kurs til våren (Liv Jorunn har søkt på vegner av kretsen) 	Ørsta har booka både tannkurs og førstehjelpskurs + saltilpassing denne våren (og klippe man-kurs og Gunnar-kurs) Vi kan ha kursa (Hillestad, førstehjelp ol) til hausten. Liv Jorunn har ordna dommar (Selina) til D-stemne i september og spurt Lotte om stemnet i juni. + booka	Vi kan gjerne lage event og legge det ut på instagram. Kan og opne for andre utanfrå.	Kjersti Anette Botnevik dømmer i juni, fly er bestilt. Marita Melheim Myklebust er booka som klubbtreinar framover våren, har hatt to dagar allereie :) Pussekveld med vafler/kake 22. februar

Sak	Type	Beskriving	Løysing	Ansvar	Vedtak
		<ul style="list-style-type: none"> - Feltrittskurs i juni v24 - "Ponnipappa Brunvoll" er blitt køyredommar og køyrebanebygger og lurer på om vi vil ha eit køyrestemne (klubb) i vår - Har 5000 frå Sparebanken Møre som vi nyttar til dressurstemna 	<p>feltrittskurs v 24. Har dommar til stemnet i juni</p> <p>Har ikkje fått fleire datoar for Trude- og Wenchekurs enno. Vi har ikkje hørt noko frå Maria.</p>		<p>Utstyrbyttedag søndag 19. mars kl 13, ope for alle.</p> <p>Åse lager arrangement med påmelding.</p>
9.	Junioraktivitetar	<ul style="list-style-type: none"> - Juniorkurs mars 	-	Aktivitetsgruppa Kurs i mars	
10.	Evaluering stall og stallekurs		<p>Verkar som at ungane har kosa seg. Passe balanse mellom stall og stell og litt riding. Har vore enkelt å gjennomføre for dei vaksne også. Set ikkje opp ny dato akkurat no, men kan gjerne ha fleire kurs av same typen.</p>		

11.	Dugnad	<ul style="list-style-type: none"> - Rekkverk klubbromet - Male platene til rekkverket før vi monterer dei - Sveise skøyten golvbelegg klubbromet - Kjøkkenet i klubbromet - Heve døra - Vi bygger trapp ute i staden for rampe. - Flytte takplatene til tribuna? Ønsker å bygge vognskjul der - Lage 2 stk parkbenkar med støtte frå Vik Ørsta - Lage til plater å ha framfor vindauga til klubbromet som er hengsla oppe - Male nokre fjøler av vantet i kvit farge til våren - Male resten av klubbromet til våren - Male gamlekiosken og boshuset til våren - Male litt på gjerdet ute der det er reparert - Male stolpane til skiltet ned til anlegget - Rette opp ridebanegjerdet 		<ol style="list-style-type: none"> 1. Linn: Har vore i kontakt med Malar Olav for å sveise skøyten. - Linn og Edle: Vil sjå på kjøkkenet. - Ingmar: vil ta ansvar for å få heva døra. - Vi bygger trapp ute i staden for rampe i første omgong. - Flytte takplatene til tribuna/brakka? Ønsker å bygge vognskjul ved tribuna. - Edle: Lage 2 stk parkbenkar med støtte frå Vik Ørsta - utsatt til våren, avklart med Vik Ørsta. - Lage til plater å ha 	Mål er at rekkverket og døra er klare til stemnet.
-----	--------	--	--	---	--

Sak	Type	Beskriving	Løysing	Ansvar	Vedtak
				framfor vindauga til klubbromet som er hengsla oppe	
12.	Nytt styremøte	Styremøte tysdag 14. mars kl 1930			